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          Zwolle, 5 februari
2021

 
Geachte Raadsleden van de Gemeente Zwolle,
 
Heel Zwolle moet zich nu houden aan de maatregelingen tegen Covid 19,
zoals die door de regering zijn afgesproken. Er komt zelfs een echt koufront
aan…   Het zal zeker nog maanden duren voordat iedereen weer kan
genieten van de zon en van het heerlijke weer dat ons te wachten staat.
Hopelijk dan met meer vrijheden om elkaar te zien en ontmoeten.
 
Ik maak mij echter grote zorgen over de komende zomerperiode, als het
gaat om het plezier en de beleving op en langs onze stadsgrachten in
Zwolle. De laatste jaren zijn er steeds meer bootjes in de gracht gekomen.
Soms is het erg druk en geeft het veel overlast, maar het biedt ook heel veel
gezelligheid.
Als de regels zouden worden aangepast en iedereen zou zich daaraan
houden, is er geen probleem. De grachten kunnen die drukte aan. Maar dat
gebeurt niet!!
Er wordt te snel gevaren met lawaaierige stinkende buitenboordmotoren.
Vooral de verhuur van m.n. kleine bootjes met buitenboordmotoren geven
veel overlast en lawaai. De gracht is inmiddels een attractie/ racecircuit
geworden voor deze huurders. Ook jonge kinderen in een rubberboot met
veelal te grote buitenboordmotoren, die de vaarregels op het water niet
kennen of zich er in ieder geval niet aan houden, veroorzaken veel overlast
en soms zeer gevaarlijke situaties. Men speelt zelfs bots-bootje op de gracht
en ze veroorzaken expres hoge golven bij supboards met beginnende
suppers…
Kortom voor de bewoners aan de gracht komt het woonplezier hierdoor
behoorlijk onder druk te staan. Het is zo storend, dat ik zelf af en toe naar
binnen vlucht om hier geen deelgenoot van te zijn. Maar het liefst zat ik op
mijn balkon te genieten van de omgeving en de gezelligheid.
Ik weet dat er het afgelopen jaar een flink aantal klachten bij de gemeente
Zwolle zijn ingediend over deze overlast. Ik heb zelf twee keer met klachten
gebeld en ik weet het ook van vrienden die aan de gracht wonen en van een
aantal woonbooteigenaren, dat zij zich meerdere malen beklaagd hebben.
Bootbewoners klagen over overlast op Zwolse grachten | Zwolle | destentor.nl
 
Ik heb wel een aantal suggesties ter bestrijding:

Handhaving op snelheid (zeker in het weekend en aan het einde van de
dag/ begin van de avond
Handhaving op regelgeving rondom vaarbewijzen, met name op leeftijd
en besturen van een buitenboordmotor
Verhuurbootjes alleen toestaan als deze zijn uitgerust met elektrisch
motoren (voorbeeld Giethoorn).
Limiet stellen aan aantal verhuurbootjes.
Maar vooral mensen bewust maken rekening te houden met bewoners
en medebezoekers van de gracht. Bijvoorbeeld door middel van borden
(met informatie) langs de gracht.
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Zwolle 5 februari 2021



Geachte Raadsleden van Gemeente Zwolle,



We hebben in het begin van februari te maken met een kleine winter. Daarnaast moet heel Zwolle zich houden aan de maatregelingen tegen Covid 19, zoals die door de regering zijn afgesproken. Het zal zeker nog maanden duren voordat iedereen weer kan genieten van de zon van het heerlijke weer wat ons te wachten staat. Hopelijk dan met meer vrijheden om elkaar te zien en ontmoeten.

Ik maak mij grote zorgen over deze periode als het gaat om het plezier en de beleving die onze stadsgrachten in Zwolle te bieden heeft. De laatste jaren zijn er steeds meer bootjes in de gracht gekomen. Soms is het erg druk, wat ook heel veel gezelligheid biedt.

Als de regels zouden worden aangepast en iedereen zou zich daaraan houden is dat geen probleem. De grachten kunnen die drukte aan.                                Echter dat gebeurd niet. Er wordt te snel gevaren met lawaaierige stinkende buitenboord motoren. Vooral de verhuur van kleine bootjes met buitenboord motoren geven veel overlast.  De gracht is even een attractie geworden voor deze huurders. Maar ook jonge kinderen in een rubberbootje met buitenboord motoren, die de vaarregels op water niet kennen, naast dat het ook soms zeer gevaarlijk is. 

Voor de bewoners aan de gracht komt het woonplezier hierdoor behoorlijk onder druk te staan. Het gebeurt, dat ik zelf af en toe naar binnen vlucht om hier geen deelgenoot van te zijn. Maar het liefst zat ik op mijn balkon te genieten van de omgeving.

Ik weet dat er afgelopen jaar flink aantal klachten bij de gemeente Zwolle zijn ingediend over deze overlast. Ik zelf twee keer maar ik weet het ook van vrienden die aan de gracht wonen en van een aantal woonbooteigenaren. Bootbewoners klagen over overlast op Zwolse grachten | Zwolle | destentor.nl

Ik heb wel een aantal suggesties ter bestrijding:

· Handhaving op snelheid (zeker in het weekend).

· Handhaving op regelgeving rondom vaarbewijzen, met name op leeftijd en besturen van een buitenboordmotor.

· Verhuurbootjes alleen toestaan als deze zijn uitgerust met elektrisch motoren (voorbeeld Giethoorn).

· Limiet stellen aan aantal verhuurbootjes.

· Maar vooral mensen bewust maken rekening te houden met bewoners en mede bezoekers van de gracht. Bijvoorbeeld door middel van bebording (met informatie) langs de gracht.





Mijn vraag is dan ook, wat gaat de gemeente Zwolle doen aan deze overlast?

En wat zou volgens u als fractie moeten gebeuren om deze overlast tegen te gaan?

Heeft de gemeente Zwolle concrete plannen om deze overlast  komende vaarseizoen te bestrijden?



Vriendelijk groet,



Arnold Fransen

Thorbeckewal 32 Zwolle
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Ik begrijp, dat u momenteel druk bent met Covid 19 en alle regelgeving
daaromtrent, maar hoop, dat als we weer kunnen genieten van het mooie
weer en buiten zijn, er goede maatregelen getroffen zijn om het plezier van
de Zwollenaar langs de grachten weer te garanderen.
 
Mijn vragen zijn dan ook:
1) Wat zou er, volgens u als fractie, moeten gebeuren om deze overlast
tegen te gaan?
2) Heeft de gemeente Zwolle concrete plannen om deze overlast komende
vaarseizoen te bestrijden?
 
Ik hoor graag van u.
 
 
 
Met vriendelijk groet,
 
Arnold Fransen
Thorbeckewal 32
8011 WD Zwolle
 
 
 


